



# Rønnerhavnsforeningen

Nordre Strandvej 40 • 9900 Frederikshavn • Telefon 98 43 10 88 • Fax 98 43 10 86

[www.roennerhavnen.dk](http://www.roennerhavnen.dk) • [ronnerhavn@mail.tele.dk](mailto:ronnerhavn@mail.tele.dk)

**Bestyrelsesmøde d. 6/5 2024 kl. 15:30**

## Referat:

<b>Mødetype</b>	Bestyrelsesmøde																	
<b>Arrangør</b>	Bestyrelsen																	
<b>Referent</b>	Christian Schunck																	
<b>Deltagere</b>	<table border="1"><thead><tr><th>Til stede</th><th>Navn</th></tr></thead><tbody><tr><td>Ja</td><td>Ole Guldsmed-Thomsen</td></tr><tr><td>Ja</td><td>Kim Hoppe</td></tr><tr><td>Ja</td><td>Per Bech Christensen</td></tr><tr><td>Ja</td><td>Palle Thomsen</td></tr><tr><td>Ja</td><td>Christian Schunck</td></tr><tr><td>Ja</td><td>Johannes Frøstrup</td></tr><tr><td>Nej</td><td>Lars Johansen</td></tr></tbody></table>		Til stede	Navn	Ja	Ole Guldsmed-Thomsen	Ja	Kim Hoppe	Ja	Per Bech Christensen	Ja	Palle Thomsen	Ja	Christian Schunck	Ja	Johannes Frøstrup	Nej	Lars Johansen
Til stede	Navn																	
Ja	Ole Guldsmed-Thomsen																	
Ja	Kim Hoppe																	
Ja	Per Bech Christensen																	
Ja	Palle Thomsen																	
Ja	Christian Schunck																	
Ja	Johannes Frøstrup																	
Nej	Lars Johansen																	

### **1. Gennemgang af referat fra sidst.**

Referatet fra sidst er godkendt og sendt ud på hjemmesiden

### **2. Økonomi.**

Havnens økonomi ser positiv ud og det forventes at der snart kommer opkrævning fra kommunen.

### **3. Vaskeplads.**

Styringen af skifte-ventilen er ikke lavet endnu og der kommer en service montør fra leverandøren i morgen (7/5-2024) og kigger på det. Det er konstateret at ventilstyringen er fejl programmeret fra leverandørens side.

Den øvrige installation af trykvasker og vand er på plads.

### **4. Nyt fra havnen.**

Der er fuld gang i græsslåningen og det pynter på området.

Der er endnu ikke kommet noget fra Sikker Havn/FLID der angiver hvad vi mangler i forbindelse med Sikker Havn certificering. Vi ved at der blandt andet mangler en cirkel der angiver arbejdsområdet ved kranen, samt markering af betonkanten ved slæbestedet og nedgangen til flydebroerne, men mangler en liste over det ønskede/krav for at kunne blive certificeret.

Der skal følges op på en tilbagemelding fra FLID.

Der skal laves et nyt "3 knob" skilt til molehovedet, da det er borkommet i forbindelse med reovering af molehovederne.

### **5. Nyt fra udvalg.**

Der er sat refleksbånd på pælene i syd, samt anduvningsbøjlerne.

Der ud over er der blevet monteret LED lyd til markering af pælene, når det er mørkt.

Der er kommet tilbud på vinduer i huse og der er lavet et regelsæt om hvordan de skal monteres. Anvisningen er også lagt på hjemmesiden.

Der skal laves en opdatering af hus-regulativet, samt informeres i Rønnerposten.

Vi skal have lavet en fin reklame til nabohavnene der viser vores kran med henvisning til hjemmesiden for priser mm.

Der er oplæg til at få en række små huse på rammer der kan flyttes med den nye bådevogn. De vil kunne benyttes til fiskegrej, hynder mm. Ligeledes vil et stativ til paller være en mulighed.

Der har været en række sprængte slanger og en enkelt kobling der var sprunget fra, hvilket forsagede et dårligt vandtryk, på især nordsiden. Skaderne er udbedret, så det forventes at være løst nu.

Regler om baljer er sat op og der er en række kommentarer om opbevaring af ankre mm. men disse vil ikke blive tilladt.

## **6. Lokalplan.**

Vi har i dag haft møde med kommunen hvor kommende muligheder for ny lokalplan er blevet drøftet, samt muligheder for udvidelser af havnen blev drøftet.

Der skal fortsat arbejdes på ideer og oplæg til en kommende lokalplan, men da der pt. ligger mange ansøgninger vedr. klima/miljø udvidelser hos kommunen kommer vores ansøgning sidst i køen og det forventes derfor på nuværende tidspunkt at der kan gå år, inden en ny lokalplan foreligger.

## **7. Portfolio, årshjul.**

Der bliver løbende beskåret buske mm. og det vil senere blive kværnet til flis som kan anvendes til stabilisering af gangstier mm.

Gæstebroen er enkelte steder ved at være medtaget og der vil blive hentet pris på reovering. Det forventes at der kommer til at ske en etapevis udskiftning der strækker sig over flere år.

## **8. Kommende arrangementer.**

Der var ikke meget substans i mødet der var inviteret til fra Kommunen til snak om turisme. Størstedelen af mødet drejede sig om byudvikling af Sæby by og havn.

Havet som have til Århus var et rigtigt godt arrangement, der virkelig gav mange indtryk og ideer til videreudvikling af vores egen havn.

Der er lagt invitation til jubilæum på hjemmesiden og der er allerede kommet enkelte tilmeldinger. Bådelaugget har tilbudt at stille med hjælpere til arrangementet.

Der ud over bliver der også inviteres en række specielle gæster til arrangementet.

Der bliver indkøbt signalflag inden 2/6-2024 hvor der Bådelaugget afholder Rønneræs.

## **9. Evt.**

Der blev snakket om dræn af det område af vinterpladsen der benyttes til autocampere.

Gamle og forladte både der henligger på havnen skal der følges op på. Hvordan håndteres de bedst og hvilke restriktioner/muligheder er der.